
Referat fra festudvalgsmøde 2023-09-05 
 
Tilsted: René, Anne, Jørn, Millie, Stella, Linda, Mette, Helena , Stef. 
Afbud: Dilan, Mia, Louise, Natascha 
 
1. Præsentation af de nye medlemmer. 
 
2. Evaluering af markedsdagen. 
Vi klarede det fint efter en hård start under forberedelsen til markedsdagen, men det dårlige 
vejr fik arrangementet til at afslutte tidligt. 
Vejret og et andet arrangement i centret har kun påvirket antallet af gæster og indkomsten i 
kassen. 
Lejen af kebabvognen var ikke en succes. Vi skal undersøge muligheden for at få vores 
pølsevogn tilbage og vurdere, om det kan betale sig at renovere den. 
Der har været diskussion om, hvad vi kan gøre bedre for at tiltrække flere deltagere med en 
anden etnisk baggrund. 
For at undgå at afholde arrangementet på samme tidspunkt som centrets i år, skal vi 
undersøge muligheden for at flytte det en uge frem i kalenderen. 
Der er kommet forslag om at bruge resten af pølserne og brødet fra festudvalget til en 
bestyrelsesdag, hvor beboerne kan møde bestyrelsen og få gratis kaffe og billig pølse. 
Forslaget vil blive stillet til det næste AB-møde. 
 
 
3. Økonomi. 
Det har ikke været muligt at lave regnskabet færdigt vedrørende markedsdagen. Vi har ikke 
fået alle regninger og indtjening fra MobilePay endnu. Den vil blive fremsendt så snart den er 
klar. 
Der er kommet forslag om at købe 2 kasseapparater til salget. 
Der er enstemmig opbakning til forslaget. 
 
 
4. Lageroptælling. 
Festudvalget mødes d. 15/9/2023 kl. 12:30for at tælle op, hvad vi har på lager, og for at få 
ryddet op. 
 
René Særstandspunkt : 
Det er meget kritisabelt, at forretningsudvalg  og tovholder mødes for at tælle op omkring 
halloween uden om festudvalget. 
 
Anne Særstandspunkt: 
Forretningsudvalg og tovholder mødtes, fordi vi har konstateret, at 2 personer fra 
festudvalget har været nede og fjerne genstande sent om aftenen uden om festudvalget. 
Et medlem har åbenbart haft personlige ting stående i flere år. Forretningsudvalg og 
tovholder tog derefter beslutningen om at tælle op, hvad der var tilbage af 
halloweengenstande. 
 
5. Fremtidige arrangementer i 2023      
 



    A) Halloween 
Halloween-arrangementet bortfalder i 2023. Vi vil tage stilling til Halloween i 2024. 
 
    B) Pensionistskovtur 
Pensionistskovturen vil blive genoptaget i maj 2024. Der er desværre ikke nok ressourcer og 
tid til at genoptage den i 2023. 
 
    C) Jul 
Julearrangementet vil finde sted lørdag d. 2. december. Der vil være mulighed for bestilling 
af madbillet. 
Vi skal lave en plakat, slips med navn og adresse til billetbestilling. 
Der kan højst være 100 personer i salen. 
Vi holder julehygge om eftermiddagen, og vi køber gran og ler, så beboerne har mulighed for 
at lave juledekorationer. 
Hvis man vil have pynt, skal man selv tage det med. 
 
6. Eventuelt 
René har trukket sig fra festudvalget som medlem. 
 
7. Næste møde 
Det bliver tirsdag d. 3/10/2023 kl. 17:00. 


